



Mardi le 27 janvier 2026 à 14h

Lieu: 155, route 143, Ulverton

Titre: Philippe Laprise au Portugal

Une ciné-conférence présentée par Yannick Gervais

Résumé: *Entre gags improvisés, rencontres insolites et verres de porto, l'humoriste Philippe Laprise vous fera découvrir les beautés du Portugal. Des villes et villages historiques aux châteaux médiévaux, des plages dorées de l'Algarve aux vignobles en terrasses du Douro, notre Phil national ne rate pas une occasion de rigoler! Ce film est un heureux mélange de stand-up et de road trip qui saura assurément vous divertir!*

Bande-annonce: <https://vimeo.com/1068875691>

Tuesday, January 27, 2026 at 2:00 p.m.

Location: 155, Route 143, Ulverton

Title: Philippe Laprise in Portugal

A film-conference presented by Yannick Gervais

Language : French

Summary:

Between improvised gags, unusual encounters, and glasses of port wine, comedian Philippe Laprise invites you to discover the beauty of Portugal. From historic cities and villages to medieval castles, from the golden beaches of the Algarve to the terraced vineyards of the Douro Valley, our beloved Phil never misses a chance to have a laugh! This film is a joyful blend of stand-up comedy and road trip that is sure to entertain.

Trailer: <https://vimeo.com/1068875691>